



**PV**

**VERSLAG**

**Vergadering van EJWeekend**

**Aanwezig:** Thomas, Pieter V., Joris T., Gert, Pieter V.H. Christophe B., Vinnie, Michaël D., Karel, Natascha, Koen, Sander, Lynn, Jeroen, Sofie, Jorien, Mattia, Yana, Stijn, Sanne, Wim  
later: Michaël M., Vincent V.

**Verontschuldigd:** Hanne, Christophe D., Lore, Peter, Simon, Tim, Joris B.

**Afwezig:** Maarten, Nils

---

## Maandag 14 september

---

De vergadering wordt geopend om 17.35u.

---

### Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na het toevoegen van het puntje vrijwilligerslijsten.

---

### Goedkeuring vorig verslag

Er is de opmerking gekomen dat de Sciwi geen controlerend orgaan is, maar een overlegorgaan. De eigenlijke macht van Scientica ligt bij de kringraad, die echter wel gebonden is aan het advies van OOR en de CuDi. De ereleden krijgen wel een lidkaart en Sander wordt geen internationaal verantwoordelijke.

---

### Mededelingen

- Pieter V. komt op de winagang.
- Maarten stapt uit sport.
- Simon stapt uit fototeam.
- Op 20 september is het IKZ dag. Dan worden de Statuten en het Huishoudelijke Reglement uitgewerkt, iedereen is er welkom. Daar wordt alles in definitieve vorm gegoten. Op 1 oktober is het de eerste OWG vergadering waarop we ons voorstel tot verandering zullen doen. Daarop volgt de AV, waarop we de veranderingen willen doorvoeren, het is dus belangrijk dat we hier ons quorum halen.
- Op de cantus van EJWeekend komen normaal gezien geen mensen van buitenaf buiten ouwzakken en lieven van presidiummensen. Er komen nu nog twee mensen extra die als 'lief van' komen, hier heeft niemand problemen mee.
- De planning van de PV's staat op de wiki.
- We maken nog enkele praktische afspraken voor de komende dagen.

- De mexicaanse griep is in het land, we moeten de voorschriften van de KUL meedelen en er ons zo goed mogelijk aan houden. Was zeker je handen goed, blijf uit de buurt van zieke mensen, houd je hand voor je mond als je hoest...
- Tijdens de eerste week van het academiejaar zal de officiële opening van het nieuwe academiejaar plaatsvinden, met een misviering, de traditionele stoet van togati en enkele openingsspeeches. De studentenspeech gaat dit jaar over de waardering van het diploma en zal ook gaan over academisering. Dit is zeker een interessant en belangrijk onderwerp, meer informatie kan je aan Mattia vragen.
- Vanuit LOKO zijn er enkele werkgroepen rond de fuifzaal Albatros opgericht, deze gaan over promotie, inrichting, verlichting en andere praktische zaken. Als je nog ideeën hebt voor de Albatros, kan je dit tegen de LOKO vertegenwoordigers zeggen, zij zullen dit doorgeven.
- Er staan heel wat mandaten open waar LOKO nog mensen voor zoekt: AVL (i.v.m. de lerarenopleiding), raad van studentenvoorzieningen (behandelt huisvesting en veel sociale thema's zoals diversiteit): ze zoeken nog een waarnemer en een vast lid, mandaat diversiteit: twee mensen, Raad Van Bestuur van Velo, bestuursgroep Alma, Raad Van Bestuur van Acco, mandaat rond mobiliteit, extern beleid: twee mensen. Als je vragen hebt of je kandidaat wil stellen, kan je voor informatie bij Mattia terecht.
- Fuifzaal Albatros heeft een nieuwe beheerder: Stijn de Bekker, Mattia heeft zijn nummer.
- LOKO cultuur organiseert een studentenwelkom, als je wil helpen, er is nog volk nodig.
- De Heverleese student kickoff gaat dit jaar niet door.
- De komende dagen zijn het de International Orientation Days van LOKO, er komt een drink voor internationale studenten en een international party.
- Er is een buddy programma van de KUL, waar iedereen normaal gezien ook al een mail van heeft gekregen. Dit is zeker interessant om te doen.
- We herhalen nog even de plakafspraken: Je mag maximaal 1/3 van het hele bord overplakken, en maximaal 1/3 van een andere kring. Affiches van voorbije activiteiten mogen altijd overplakt worden, LOKO affiches (24u-loop, studentenmarathon...) overplak je nooit. Als iemand ons overplakt, meld je dit aan de LOKO vertegenwoordigers.
- Er komt een fakbar steward opleiding. Michaël M. gaat al zeker, geïnteresseerden kunnen nog meegaan.
- PIG/VIS-kaarten komen er binnenkort aan, het systeem is reeds uitgelegd op presidiumweek.
- Er is al een eerste LOKO Sport AV geweest.
- Op de 24u-loop is kledij sponsoring wel toegestaan, verder mag er geen enkele zichtbare sponsoring zijn.
- Voor alle shiften op de 24u-loop kost het de kring €5 per shift als er niemand komt opdagen. Als je door je eigen stomme fout niet kan komen, betaal je zelf die €5.
- Er komen nieuwe regelingen voor de IFB wedstrijden: twee keer niet komen opdagen is €20 boete, een derde keer niet komen opdagen is €40 boete en uitsluiting.
- Bij LOKO sport kan je spullen, zoals walkie-talkies uitlenen.
- De agenda van LOKO is al beschikbaar, Mattia zet deze op de kalender op de wiki. Ook een heel aantal plansjarels zijn reeds bekend.
- Zet commentaar op tekstjes voor winagenda's of infotonnekes niet in het tekstje zelf en er wordt ook gevraagd aan redactie om beter na te lezen.
- We hebben een nieuwe decaan, dit is Peter Lievens. De studenten hebben hier een beslissende rol gespeeld, hier zijn we fier op.
- Pieter V. zijn spullen liggen in het bijkeldertje.

## CuDi

We vragen ons af waarom er geen codices worden verkocht in de CuDi, we denken dat dit veel handiger is. De pinten in de CuDi verkopen zal wel wat moeilijker worden, maar er wordt nagevraagd of dit mogelijk is.

De drukker is volgend jaar Acco, dit is dus gewoon op de campus. Je kan hier bij Jonathan terecht. Zeg erbij dat het voor Wina is en dat we daar een rekening hebben.

We vragen na of de kaartenverkoop in de CuDi mogelijk is.

---

## Bartteam

Er moet begonnen worden met proffen te contacteren voor de proffentap. Het zware bier van de week is nog niet in orde, Steve van Alma doet nogal vervelend en is vaak onbereikbaar.

---

## Cultuur

We gaan naar de Night of the Proms, maar we weten nog niet hoeveel kaarten we gaan kopen en wanneer we dit ten laatste moeten doorgeven. Vorig jaar waren er een 8-tal mensen meegegaan. De Night of the Proms valt de week na de 24u-loop en valt samen met de mannen vs. vrouwen week, het zal dus een drukke week worden, we verwachten niet al te veel problemen met de opkomst want het is wel een ander doelpubliek. Voor de kaarten kan cultuur eventueel iets regelen met de andere Scientica kringen, verder laten we het aan cultuur om de aantallen in te schatten en de kaarten te regelen.

De vrouwenactiviteit met VTK gaat niet meer door, in de plaats daarvan zal cultuur samenwerken met GAK.

---

## Cantus

Beheerraad regelt de pinten nu, de Beheerraad zal een grote hoeveelheid pinten aankopen en elk jaar aan ons doorverkopen. Dit geeft minder geknoei met afschrijvingen.

De parochie gaat nu zelf Ons Huis uitbaten. Er zijn wat problemen geweest met de contracten. Lore gaat morgen proberen Ons Huis te reserveren voor 29 september en 11 november. De vaten zijn €10 euro duurder en het wordt Stella. De prijzen voor de openingscantus zijn €8, €10 en €3, de prijzen zijn opgeslagen want de vaten zijn duurder en vorig jaar waren de cantussen eigenlijk schandalig goedkoop.

Michaël M. heeft de goedkope dooppakken te pakken. Het pleintje van vorig jaar kunnen we niet meer gebruiken. Momenteel is de Arena al gereserveerd, maar er wordt nog steeds gezocht achter een nieuwe locatie, die meer privacy biedt, we willen immers pottekijkers vermijden.

Het is belangrijk voor de verkoop op tijd reclame te maken bij iedereen, voor de doop moeten de dopers op tijd gecontacteerd worden. Het is handig een EHBO en fotoman te voorzien en ook iemand die kan rijden, mocht er iets gebeuren tijdens de doop.

De levertraan wordt aan het station in Antwerpen opgehaald door EJW als ze de eerstejaars gaan ophalen en de blauwe boekjes zijn in orde.

---

## EJW

EJW heeft geen opmerkingen buiten de activiteiten die ze de eerste week organiseren. De fakkeltocht en pré-24u-looprondjes overlappen. Dit zal geen groot probleem worden. De activiteiten van EJW bespreken we later.

---

## Fotoboek

Er is niets te melden, omdat we er niets van weten.

---

## Fototeam

Voor de jaarfoto's werd eerst gevraagd achter de goede camera, maar voor het jaarboek zal het verschil in kwaliteit waarschijnlijk niet veel uitmaken. Bovendien vraagt het veel extra werk. Dinsdag na de presentatie over Wina voor de eerstejaars, kunnen de jaarfoto's genomen worden. Er wordt gevraagd om de data op voorhand aan te kondigen in de winagenda of met behulp van de mailinglijsten. Jeroen moet nog voor de kaartlezer zorgen, Thomas gaat ook nog voor een nieuw kaartje zorgen. Fototeam wil liever het fototoestel in het kastje op de gang leggen. Indien er 's avonds bij een opruim niemand van de gang is, kan het fototoestel in de brievenbus.

---

## Kelder

De kelders zijn in orde, het ziet er goed uit. Er zijn een paar rekken bijgekomen. Er hangt een plannetje en enkele bordjes aan het plafond. De living is ook opgeruimd. Als we willen vergaderen moeten de zetels wel verplaatst worden. Op de gang buiten de living staat een nieuwe zetel van Schuiver. Als er teveel zetels zijn, kunnen de oudere best weggedaan worden. Er staat nog heel veel rommel voor de gang, dit wordt na EJWeekend weggebracht naar het containerpark, dan moet iemand die gedomicilieerd is in Leuven mee.

Het is niet de bedoeling dat er iemand blijft slapen in de living, dit is echt niet verantwoord.

Als er een feestje of cantus in de living doorgaat, kuis dan achteraf zeker de tafels af.

Neem zelf initiatief om de rommel op te kuisen, laat het niet liggen omdat je de rommel zelf niet gemaakt hebt.

---

## GAK

**Filmavond:** Het wordt een Tarantino filmavond. We beginnen met Jackie Brown en voor de rest van de avond zullen er verschillende Tarantino films aanwezig zijn waaruit ter plaatse gekozen kan worden. Er zal ook popcorn aanwezig zijn.

**Dubbel TD met KLA:** De naam voor de TD is voorlopig de 'sletten en slettinnen' TD. Voorstellen voor een betere naam zijn meer dan welkom. Als uitwerking van het thema zullen er lichtgevende armbandjes zijn die ludieke betekenissen hebben zoals: 'wil een triootje', 'is haar vriendje beu'... Boven in de Albatros komt er een zetel en een groot hart, waar mensen een foto kunnen laten nemen. De DJ wordt DJ Shifty. We gaan ook fietsflyeren. De affiches worden dubbel zo groot en dit is €100 duurder. Wij zullen waarschijnlijk in verhouding meer shiften doen dan KLA, omdat ze zo'n klein presidium hebben. Financieel wordt de verdeling wel fifty-fifty. Iedereen betaalt zijn inkom op voorhand, per twee shiften krijg je je kaart terug. De drank wordt €1,50, tien consumpties is een consumptie gratis. Tickets aan voorverkoop zijn €2,50 en aan de kassa €3.

**Themaweek:** Tijdens de themaweek mannen vs. vrouwen komt er een samenwerking met cultuur.

**Kerstfeestje:** Het kerstfeestje zal weer doorgaan in Alma III. We gaan weer op zoek naar een jazzgroepje. Als je nog een groepje kent, zet dit op de wiki.

**Weekend:** We hebben besloten om sowieso een locatie in het binnenland te zoeken. De voorkeur gaat naar een locatie in Gent of aan de zee. Oorspronkelijk stond het weekend gepland in het eerste weekend van de paasvakantie, maar dan is het ook Pasen. We gaan nu op zoek naar een locatie ergens in de eerste week van de paasvakantie.

**Gekke Experimenten:** Het idee was om als echte wetenschappers enkele leuke experimenten te doen op de campus, bijvoorbeeld tijdens de openlesweek. Het wordt echter bijzonder moeilijk om de studenten dan te

bereiken, vermits ze vaak enkel voor een les komen. Het lijkt ons beter om het dan op de infodag te doen. We weten echter niet goed hoe we dit concreet kunnen aanpakken. Het is misschien beter om samen te werken met alle Scientica kringen. We kunnen ook hulp vragen aan de faculteit. Hoewel we misschien in het vaarwater komen van de faculteit, hopen we dat ze het vooral fijn zullen vinden mochten er enkele enthousiaste mensen hier aan willen werken. Langs de andere kant is het nog maar de vraag of we zo'n enthousiaste mensen kunnen vinden, we krijgen het idee dat de meeste mensen liever op de infodag zelf staan dan achter een gekke experimenten standje. Stijn heeft nog een cool experiment en als er nog mensen ideeën hebben, kunnen ze die op de wiki zetten. We kunnen een meer uitgewerkt concept voorleggen op de Scientica Kringraad AV.

**DubbelTD met NFK** De Albatros ligt al vast.

---

## Sport

**Pré-24u-loop:** Tijdens de pré-24u-looprondjes gaan we lopen op de buitenbaan.

**Sport en EJW:** De sporten die Sport gaat organiseren zijn jenevervoetbal en ultimate frisbee. Sport is nog op zoek naar goede frisbees. Koen en Mattia kennen beide iemand die misschien wel een goede frisbee heeft. LOKO heeft misschien frisbees, en anders willen ze die misschien aankopen. Je kan bij sportkot met je studentenkaart misschien eentje lenen. Als nog iemand er een heeft of iemand kent die er misschien een heeft, meldt dit aan Sport.

**24u-loopstandje:** Er wordt een leuk thema gezocht voor het 24u-loopstandje. We kunnen ook opnieuw kerst doen, we hebben al die versiering toch al. De verwarming moet zeker in orde zijn.

**Nieuwe ploeg 24u-loop:** Er is een nieuwe ploeg die mee wil lopen: het is een mix van allemaal liefdadigheidsorganisaties. Ze doen dit vooral om reclame te maken. Bovendien vragen ze aan de kringen hen te sponsoren (met acties of geld) indien ze een bepaald aantal rondjes halen. Dit zou dan gebeuren in de vorm van een belofte die een kring dan aan hen doet. LOKO sport moet beslissen of zij mee mogen doen. Wij moeten nu beslissen of we willen dat ze meedoen en of we hen willen sponsoren indien ze meedoen (want dit is zeker geen verplichting).

Het is eigenlijk niet de bedoeling van de 24u-loop dat je als een samenraapsel van mensen samenloopt. Bovendien moet je ergens je grens trekken, eerder zijn peda's geweigerd. Als je nu een goed doel gaat steunen, moet je er steeds nieuwe mensen bij laten. Een ploeg laten meedoen kost LOKO ook veel geld en in dit geval gaat het geld dan niet naar studenten. We hebben dus liever geen niet-studentenkring die meeloopt. Als ze een infostandje organiseren of iets dergelijks hebben we hier uiteraard geen problemen mee.

Ook al kost het niet al te veel moeite, vinden we dat het niet onze taak is om op zo'n manier goede doelen te steunen. De manier waarop het nu is georganiseerd vinden we bijzonder louche. Als ze toch meedoen, kunnen we dan nog beslissen of we nu meedoen of niet. We zouden allezins geen geld geven, maar iets creatiefs doen.

---

## Beheer

Op de wiki komt een systeem waarmee je een kassa kan aanvragen. Thomas zorgt wel dat de kassa bij de activiteit of activiteitverantwoordelijke geraakt.

Mattia en Thomas zijn bezig met de overdracht van de rekeningen. Dit zal nog enkele dagen duren.

---

## Redactie

Voor het infotonneke en de overlevingsgids is er gewerkt met een eindverantwoordelijke, een tekstjesverantwoordelijke en een opvolverantwoordelijke. Per winagenda komt er een eindverantwoordelijke en een opvolverantwoordelijke.

Nu zijn de overlevingsgids en het infotonneke al enkele pagina's dikker. De bedoeling is dat ook de winagenda's dikker dan vorig jaar worden. Input van andere mensen buiten redactie is meer dan welkom. De oplage blijft hetzelfde, namelijk 300 exemplaren. De verspreiding gaat hopelijk dit jaar beter: er zullen 100 winagenda's op de gang blijven liggen, de overige 200 worden verspreid over de A, B, C, D en de Moete. Dit verdelen wordt ook gedaan door redactie. De bedoeling is dat de winagenda's op vrijdag kunnen worden afgehaald, de deadline blijft op woensdag staan.

---

## PR

**PR extern:** We hebben nu €500 binnen van MPL, ook van SAS, Imec en Deloitte verwachten we nog wel sponsoring.

**Inschrijvingen:** Het inschrijvingsstandje komt in orde. Maandag is het vooral voor de eerstejaars, dinsdag voor de ouderejaars. De shiften staan op de site, zet je hier zo snel mogelijk op, we hebben veel volk nodig.

**Ereleden:** We hebben het geld voor de ereleden verhoogd van €30 naar €50. We hebben ze niet meer geboden, het is zelfs kerstfeestje OF galabal geworden. Sommige ereleden hebben hier nogal heftig op geprotesteerd. We vragen ons af of we het systeem misschien toch moeten herzien. We vinden dat we ze niet echt minder bieden, de 'OF' is er vooral gekomen omdat we het ereliddiner moeilijk kunnen inschatten. We zitten al aan het bedrag van vorig jaar met de ereleden die we momenteel hebben. We willen geen al te grote veranderingen doorvoeren, maar we willen wel enkele extra ludieke acties doen, zoals 2+1 cantus gratis of een speciale pisjoker op de cantus. We kunnen ze bijvoorbeeld ook elke bar een gratis consumptie geven. We behouden dus het systeem met eventueel wat extra acties en we kunnen achteraf evalueren of het de moeite waard was.

**Alumni:** Mattia stuurt nog een mail voor de alumniwerking.

**Toffe Proffen:** De mensen die rond zullen gaan in de lessen zijn reeds aangeduid. In de eerste week zullen we mailen naar de proffen dat we langskomen. Vanaf de tweede week kunnen we langsgaan.

**Marketing:** Christophe heeft een site gevonden waar je verschillende items met een logo kan aakopen. Je kan gewoon per stuk bestellen en het kost ons niets extra. We kunnen bijvoorbeeld wachten tot een bepaalde datum en dan alle bestellingen in één keer doorgeven. Het enige nadeel is dat het misschien wel duur is voor de leden.

**Facebook en Twitter:** Er is een Facebook pagina aangemaakt, alle postenverantwoordelijke zijn administrator. Postenverantwoordelijken die geen facebook hebben, worden gevraagd iemand anders uit hun post als administrator aan te duiden. We moeten oppassen dat we facebook niet te veel gaan gebruiken, enkel voor de grote activiteiten. Houd het redelijk! Voor kleinere activiteiten kan je beter een melding op het messagebord maken. Voor EJW heeft het misschien nog niet zoveel nut, vermits nog niet veel eerstejaars de weg naar de winapagina hebben gevonden. Vincent heeft een Twitter-account. Twitter is persoonlijker als een gewoon messagebord van een website. Als je je hier mee bezig wil houden, zorg dan dat je een beetje bekend met Twitter. Je kan het wachtwoord aan Vincent vragen.

---

## Werkgroep Naaktkalender

Er zijn drie foto's afgewerkt, waarvan er twee zijn goedgekeurd. Deze foto's hebben we nu digitaal en op een kartonnen bord. Nu is het de bedoeling om sponsors te vinden met behulp van die foto's. We willen de drukkosten eruit halen vooraleer we beginnen te verkopen. De KUL en Acco zijn beiden aangesproken om te sponsoren, maar ze hebben niet gereageerd. We kunnen eventueel proberen sponsoring van de alumniverenigingen vast te krijgen. Er moet zeker gehoord worden of we LOKO subsidies kunnen krijgen. Er staat een spondocument op de wiki, hiermee kan je bedrijven aanspreken. Het zal zeker mogelijk zijn om een artikel in science@leuven en in Veto te krijgen om promotie te maken voor de kalender.

---

## Varia

- Morgen is het om 14u AV. We zullen tegen half 10 ontbijten en we beginnen om half 11 met de PV. Wees op tijd. Sanne en Michaël M. gaan naar de bakker.

De vergadering wordt gesloten om 19.00u.

---

(pauze)

---

**Aanwezig:** Michaël D., Michaël M., Pieter V.H., Jorien, Mattia, Gert, Joris T., Janne, Anne, Eveline, Lynn, Bruno, Sofie, Annelies, Vincent V., Jeroen, Sander, Yana, Karel, Stijn, Céline, Bart, Natascha, Pieter V., Christophe B., Thomas, Sanne, Vinnie

**Verontschuldigd:** Hanne, Christophe D., Lore, Peter, Simon, Tim, Joris B.

**Afwezig:** Maarten, Nils, Wim, Koen

De vergadering wordt geopend om 20.53u.

---

## Investeringsen

- De aankopen in verband met het fototoestel zijn nog niet gebeurd.
  - Er is een verlengkabel van 40 meter aangekocht voor €60.
  - Er zijn slakommen en enkele aardappelmesjes aangekocht.
  - Er wordt nog gevraagd om een kniptang aan te kopen.
  - Annelies gaat als ze naar de Ikea gaat nog wat extra kookgerief meenemen.
  - Jorien heeft in de CASA dekentjes gevonden voor €5 en kussens voor €6. Die kunnen we gebruiken in de living en op de 24u-loop. De dekentjes kunnen we al wel aankopen, voor de kussens vragen we eerst aan het presidium om thuis te kijken.
  - Mattia doneert zijn staande lamp aan Wina om in de living te zetten.
  - Sofie en Annelies willen de kelder wel herschilderen. We vermoeden dat dit geen probleem is voor de WAAG. De grote Wina op de ene muur mag niet overschilderd worden. Dit is misschien werk voor in de paasvakantie.
  - Een grote kookpot kunnen we misschien in de scoutswinkel Hopper vinden.
  - Een van de twee elektrische vuurtjes kan niet gemaakt worden, er wordt gezocht achter een nieuw vuurtje in een hogere prijsklasse. Dat zal dan hopelijk langer meegaan.
- 

## Departementen

We kregen geen contracten en facturen meer van de kelders en Mattia is alles gaan uitzoeken. De huurprijs is €650 per jaar. Vroeger werd dit betaald door de departementen en ook nu willen ze weer betalen. Vroeger moesten we hier een brandverzekering bij nemen, dit is nu niet nodig. Het contract is nog niet getekend.

De departementen willen Wina wel steunen, maar er moet een grens zijn. Er is een voorstel om de departementen een vast bedrag te laten betalen aan Wina. We moeten dan wel achteraf verantwoorden wat we hier mee gedaan hebben. Dit kan gaan van 45 jaar Wina, ouderdag, OWG, winagenda's, de huur van de kelders...

Het voordeel is dat we zo zekerheid hebben over een vast bedrag. We moeten dan ook niet telkens gaan bedelen voor geld. Bovendien is het ook belangrijk om meer transparantie en duidelijkheid te scheppen in de steun die de

departementen ons geven. We boeten wel wat in aan vrijheid, maar als we echt iets speciaals doen (bijvoorbeeld 50 jaar Wina), zullen ze waarschijnlijk extra budget geven.

Er is nog geen concreet bedrag vooropgesteld. We moeten uitzoeken wat ze nu al geven, zodat we dat nog steeds krijgen. Per departement €500 vastkrijgen voor een jaar lijkt ons al haalbaar en zeer wenselijk. Hoe dit alles juist in zijn werk zal gaan, moeten we bespreken met Beheerraad.

---

## Kernraad

Op de volgende PV (morgen) zal de verkiezing van de kernraad doorgaan. Kandidaturen mogen nog binnengebracht worden bij Mattia.

---

## Webteam

**Inschrijvingen:** Webteam zal samen met PR intern het inschrijvingstandje regelen. Er is een nieuwe inschrijvingsapplicatie geschreven. Mensen die op het inschrijvingstandje staan moeten nog goed duidelijk gemaakt worden hoe alles werkt. Als er een lange rij staat bij de voorinschrijving, neem dan een aantal mensen mee naar een computerklas. Er wordt voorgesteld de gevonden voorwerpen van het afgelopen jaar op de inschrijving uit te stallen. We vinden echter dat dat niet goed overkomt. De verloren voorwerpen bijhouden voor de doop lijkt ook niet nodig, eerstejaars hebben zelf altijd wel ergens oude kleren liggen. De verloren voorwerpen kunnen gewoon naar spulhulp gedaan worden.

**Presidiumpagina's:** De presidiumpagina's zijn volledig herschreven. Er is nu de mogelijkheid om er foto's op te zetten. Fototeam zal voor de foto's zorgen. Ze kunnen er nieuwe nemen of de foto's van de jaarboeken opzoeken en doorgeven aan webteam.

**Squadrock:** De site [www.squadrock.be](http://www.squadrock.be) is aangemaakt, hieraan zal nog verder gewerkt worden in samenwerking met festival.

**Webwinkel:** De webwinkel met het tweedehandsboekensysteem zit nog in de ontwerpfase.

**Uploadsystemen:** Er zijn uploadsystemen geschreven om de winagenda's en de verslagen gemakkelijk op de site te zetten.

**Nieuwe PC's:** Er zijn nieuwe pc's en er is goed opgeruimd in de kelder. Vele oude pc's werden weggegooid. In de living staat nu een back-up pc met een flatscreen. Misschien is het niet nodig dit goede scherm hier te zetten, want het zou nu eigenlijk beveiligd moeten worden. We denken dat het beter is als er een ander scherm komt. Er is nu ook een nieuwe barpc met een flatscreen, deze heeft een nieuwe plaats in de kelder gekregen. Hij is nog niet geïnstalleerd, maar dit komt in orde tegen de eerste bar.

**Werkwiki's:** Er is een nieuw systeem voor de werkwiki's: de campagnewiki wordt nu steeds gebruikt voor het werkjaar. Als het jaar afgelopen is, wordt deze wiki bijgehouden, maar niet meer aangepast. In de docuwiki zijn de paginanamen eenvoudiger geworden. Nu is de naam van de pagina de omgekeerde datum gevolgd door de activiteit. In de pagina zelf maak je je categorie aan. Dit is een eenvoudiger systeem. Als je er niet goed aan uit kan, kijk dan goed naar de voorbeeldpagina's.

Er was oorspronkelijk gevraagd aan webteam om na te denken over nieuwe concepten voor de werkwiki's. De veranderingen zijn nu doorgevoerd zonder de mening van het presidium te vragen. Dit vinden een aantal mensen wel jammer. Er wordt nu dus gevraagd dat webteam minder op zichzelf beslist en vaker de mening van het presidium vraagt.

**Forum 2bf:** Er zijn problemen met de stickies in het 2bf forum. Thomas en Peter zijn hier al mee bezig geweest, maar het probleem is lastig om op te lossen. Het is moeilijk om het gehele forum op nieuwe software te zetten. Waarschijnlijk kunnen ze voor een groot deel van het forum wel nieuwe software zoeken en de oudere forumsystemen archiveren. Webteam zoekt naar oplossingen en legt deze voor op de volgende PV.



**Actiepuntjes:** Er is een applicatie geschreven op de werkwiki voor de actiepuntjes. Klik op je actiepuntje als het gedaan is. Sanne zal de actiepuntjes er steeds op zetten.

**Problemen:** Als er problemen zijn met de website, forum of wiki's, vraagt webteam trac.wina.be te gebruiken. Dit is voor hen veel handiger. Als je dit systeem niet begrijpt of er de tijd niet voor vindt kan je ook altijd mailen naar webteam.

**Vrijwilligerslijsten:** Bij de inschrijvingen kan je ook aanduiden of je op een vrijwilligerslijst wil staan. Hier wordt dan een mailinglijst van gemaakt die we kunnen gebruiken om hulp te vragen bij activiteiten met veel shiften. Deze mailinglijst was er vorig jaar ook al, maar werd niet gebruikt. Denk er dus aan dat je die wel kan gebruiken. Webteam zoekt de juiste naam van deze mailinglijst en zorgt dat er geen mensen van vijf jaar geleden op staan. Stuur niet dezelfde mail naar de vrijwilligers en het presidium, wees naar de vrijwilligers wat vriendelijker.

**Docuwiki:** Jorien heeft de docuwiki moeten opruimen, want het was een grote chaos geworden. Het is belangrijk dat je de juiste titels maakt voor je pagina's, deze zijn ook hoofdlettergevoelig! Let goed op welke categorie je er aan geeft. Lees nog eens goed de voorpagina door van de docuwiki en vraag hulp als je het niet zeker weet. Jorien gaat in het oog houden of alles correct op de docuwiki wordt gezet.

---

## Sneeuwreis

Een mogelijk faillissement van Sportura is geen probleem, want dan zou het Sportura België zijn dat failliet gaat en dan neemt Sportura Nederland het sowieso over. De Scientica verantwoordelijke voor sneeuwreis stelt een mail op met informatie. Er zal nog meer informatie over de sneeuwreis op de Scientica Kringraad AV gevraagd worden.

De vergadering wordt gesloten om 21.44u.

---

## Dinsdag 15 september

---

**Aanwezig:** Janne, Anne, Bart, Jeroen, Gert, Joris T., Pieter V., Lynn, Yana, Jorien, Mattia, Pieter V.H., Michaël D., Michaël M., Bruno, Vincent V., Sander, Eveline, Thomas, Natascha, Sofie, Annelies, Céline, Stijn, Karel, Christophe B., Vinnie, Sanne

**Verontschuldigd:** Hanne, Christophe D., Lore, Peter, Simon, Tim, Joris B.

**Afwezig:** Nils, Maarten, Wim, Koen

De vergadering wordt geopend om 10.33u.

---

## Festival

Festival heeft gezocht naar subsidies, maar we komen niet in aanmerking, behalve als we Leuvense groepjes vragen. We hebben maar €50 sponsoring en wat natura sponsoring. Het plan is om nu nog twee weken naar sponsoring te zoeken. Daarna kunnen we eventueel de begroting nog aanpassen. Daarnaast hebben we nog de mogelijkheid Blue Thrill weer te vragen, zij namen de vorige jaren zelf hun PA mee, die ook de techniek van de andere groepen verzorgde. Ze nemen ook een geluidstechnicus mee. Dit alles kost ons niets. Bovendien betalen ze zichzelf terug met hun vaste sponsor. Er zijn reeds enkele andere groepen gezocht en beluisterd, maar omdat de begroting nog niet vast ligt, kunnen we nog geen groepjes kiezen. De website staat online, maar er moet nog meer informatie op.

---

## Scientica

De drukker is nu dus Acco.

Zondag vindt de oprichtingsvergadering van de vzw Scientica plaats. De Sciwi zal de Raad van Bestuur van de vzw worden. De Sciwi en de kringafgevaardigden vormen de AV. In praktijk zal er niet veel veranderen, maar het is BTW-technisch beter als Scientica een vzw wordt, bovendien is de structuur zo duidelijker en doorzichtiger.

Op 29 september zal de eerste Scientica Kringraad AV (de vroegere Scientica AV) plaatsvinden. Het belangrijkste punt zal het opstellen van de begroting worden.

Er is in de vakantie heel wat discussie gevoerd rond Lokomotion. Er was eerst voorgesteld in een kleine zaal de grootste organisator te zijn. Na de eerste vergadering was het concept veranderd naar de kleinste organisator zijn in een grote zaal. Hier waren de kringen eerst niet mee akkoord. Uiteindelijk waren dit enkele communicatiefouten en is nu alles uitgepraat. Scientica zal samen met VTK en Medica de Lido hosten, Sven van Hees en Buscemi liggen al vast. We moeten opletten dat we niet gewoon als shiftenhoer gebruikt worden en ook zelf inspraak hebben in de organisatie.

Scientica is nog steeds van plan met werkgroepen te werken, voor Lokomotion wordt het echter lastiger, vermits er ook nog samengewerkt moet worden met Medica en VTK. Er zou wel goed gecommuniceerd worden met de kringen.

Tijdens de vakantie is er nogal veel via e-mail besproken, en is de communicatie nogal misgelopen. Dit zal zeker op de Kringraad AV komen.

We zijn allemaal uitgenodigd op het Scientica weekend, dat doorgaat op 2, 3 en 4 oktober. Alle presidia van alle kringen van Scientica zijn uitgenodigd. Het concept is vergelijkbaar met presidiumweek, maar dan zonder het vergaderen. Je kan er steeds mensen leren kennen waar je later nog mee zal samenwerken en het is natuurlijk ook gewoon leuk.

---

## Secretaris

We hebben nu de burgerrechtelijke verzekering, hier betalen we €600 voor. Andere mogelijkheden zijn een ongevallenverzekering en een bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering. Met een burgerrechtelijke verzekering komt de verzekering bijvoorbeeld tussen in de juridische kosten die je maakt wanneer je wordt aangereden. De ongevallen verzekering komt tussenbeide in alle soorten ongevallen. Een bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering is nodig als een derde schade leidt door een fout die een bestuurslid maakt. In het geval dat de vzw de schade niet kan betalen, wordt er aangeklopt bij de bestuurders. Dit is waarschijnlijk niet zo nuttig voor ons, vermits we niet bezig zijn met zulke gigantische bedragen. Indien er een schadeclaim wordt gedaan zal de vzw en eventueel Beheerraad dit zeker kunnen opvangen.

In de burgerrechtelijke verzekering die we nu hebben zit een doop niet inbegrepen. Er is geprobeerd om dit toch verzekerd te krijgen, vermits onze doop volledig alcoholvrij is. Activiteiten waar alcohol wordt geschonken zijn wel verzekerd, behalve als de persoon in kwestie dronken was. Het zal echter moeilijk worden om te bewijzen dat de persoon niet dronken was.

We kunnen eventueel een werkgroep oprichten om meer te kijken naar de toekomst en naar wat nodig is voor ons. Dit kan misschien het beste vanuit Beheerraad, waar er mensen zitten die meer met verzekeringen in contact komen.

Bij de vzw toestanden is niets nieuws op te merken. De Statuten en het Huishoudelijk Reglement moeten eerst in orde zijn, dit is iets voor de IKZ-dag.

---

## Beheerraad

Tijdens de Beheerraad is er wat commentaar gekomen op onze begroting. We zouden op €200 meer moeten rekenen bij de bedrijvendag, en op €500 minder sponsoring. Dit moeten we straks op de AV nog

goedkeuren. Beheerraad vond onze inschatting van sponsoring erg optimistisch, we moeten nu regelmatig verslag uitbrengen van de loop der zaken binnen PR. Op de evaluatie rond Kerstmis wordt er gekeken of we genoeg geld hebben binnengehaald met PR, indien niet moeten we besparen in het tweede semester. We hopen natuurlijk dat PR nog steeds voor de volle €3000 wil gaan.

---

## Verkiezingen

### Kernraad

De secretaris, de beheerder, de vice en de preses blijven in de kernraad. Michaël M., Vinnie en Hanne zijn kandidaat. Vinnie en Michaël M. zijn verkozen.

### Ombuds

Natascha, Michaël M. en Sander zijn kandidaat voor ombuds. Michaël M. is verkozen. Als je problemen hebt en je voelt je echt beter bij iemand anders, dan kan je natuurlijk altijd naar die persoon gaan.

### Internationaal

Sanne en Bart willen beide wel helpen, maar zijn liever geen verantwoordelijke, ze zullen dus samenwerken. Voor de intranationale werking heeft Bart al een aantal KULAK adressen via Michiel te pakken en hij kan via Thomas misschien aan de mailadressen van de KULAKkers zelf komen. Bart heeft al een heel mooi boekje gemaakt. We kunnen de KULAKkers misschien op voorhand al aanmoedigen om meer betrokken te zijn bij onze werking (bijvoorbeeld via het kringblad van de Kortrijkse kring).

---

## JV werking

Lore en Hanne gaan JV mama worden. Ze zijn er beide echter niet.

**JV brief:** De mama's maken de brief, meld het hen als je nog aan iets denkt dat er in moet.

**De JV en de PV:** We gaan de JV's ook uitnodigen op de PV's en hen telkens de verslagen doorsturen. Sanne stuurt de JV's niet dezelfde uitnodiging als die voor het presidium, maar geeft wat extra uitleg.

**Blad voor kaartverkoop:** Het blad voor de kaartverkoop is nog niet gemaakt.

**JV verkiezers:** De JV verkiezers zijn de mensen die de verkiezingen per jaar organiseren, ze zijn dus zelf geen kandidaat. Ze geven wat uitleg over wat een JV zijn inhoudt. Er staat een JV profiel op de wiki, neem dat door zodat je weet wat je moet zeggen! Leg zeker uit dat een JV het schakelpunt is tussen Wina, de proffen en de studenten zelf en dat een van de belangrijkste taken het kiezen van de ombuds is. In de loop van de eerste twee weken kunnen de JV's best al verkozen worden. De JV verkiezers zijn:

- EJW voor de eerstejaars,
- Janne voor 2bf,
- Sofie voor 2bw,
- Pieter V. voor 2bi,
- Christophe B. voor 3bf,
- Sander voor 3bw,
- Bart voor 3bi,
- Mattia voor 1mf,
- JV mama voor 1mw,
- Michaël D. voor 1mi,

- JV mama voor 2mf
  - Jorien voor 2mw
  - JV mama voor 2mi
- 

## T-shirts en Linten

Er zijn dingen fout gelopen met de jaart-shirts, we weten niet of het nu in orde is, Hanne had gezegd van wel. Er komt kritiek dat t-shirt en linten heel veel hulp heeft gevraagd aan mensen buiten hun post, omdat ze zelf de kennis van de verschillende programma's niet hadden. Misschien moet er rekening gehouden worden met die technische kennis bij het vormen van die post. De voornaamste taken van t-shirts en linten is onder andere rijden voor de linten en ook dat is niet door de post gebeurd. Als de docuwiki goed aangevuld wordt, zal het hopelijk voor de volgende jaren al minder moeilijk worden. We weten niet waar de linten nu zijn.

---

## Werkgroep milieu

Er staat geen tekstje in het infotonneke, maar het is zeker wel de bedoeling dat er rond milieu gewerkt wordt.

---

## Varia

- Michaël M. moet een gsm kopen!

De vergadering wordt gesloten om 12.38u.

---

(pauze)

---

**Aanwezig:** Gert, Joris T., Jeroen, Bruno, Jorien, Mattia, Pieter V.H., Michaël M., Michaël D., Sander, Vincent, Natascha, Lynn, Sofie, Céline, Pieter V., Karel, Yana, Stijn, Christophe B., Vinnie, Sanne

**Verontschuldigd:** Hanne, Christophe D., Lore, Peter, Simon, Tim, Joris B.

**Afwezig:** Thomas, Wim, Maarten, Nils, Koen

De vergadering wordt geopend om 14.51u.

---

## Komende Activiteiten

**EJWeekend:** Vanaf morgen is EJW de baas. Zij organiseren alles. De rest van het presidium zorgt voor het eten, EJW moet maar zeggen wat ze wanneer willen. De eerste twee kamers mogen we bezetten, zo hebben de eerstejaars nog genoeg slaapplekken. De eerstejaars moeten geen streepjes zetten. Ze mogen ook gewoon bier drinken, maar we verwachten niet dat ze dat meteen gaan durven.

Jeroen, Gert en Joris T. gaan deze avond naar Leuven om daar morgen de eerstejaars al op te wachten. De rest van EJW gaat om half elf aan het station van Antwerpen wachten. Ze zullen terug zijn rond half een. Dan volgt vlug een voorstellingsronde, vervolgens zullen we middageten. EJW zal buskaartjes kopen voor de eerstejaars die dat nog nodig hebben. Na het eten volgen er nog wat kennismakingsspelletjes, dit liefst zonder het presidium, anders wordt het een te grote overrompeling voor de eerstejaars. Om 16u is het de faketest. We moeten oppassen dat er geen papieren van de faketest rondslingeren. Thomas moet ze minstens één uur laten zitten en ze mogen maximum twee

uur werken. Daarna volgen nog meer spelletjes. 's Avonds eten we spaghetti. Na het eten moeten de eerstejaars wachten totdat de testen verbeterd zijn. Enkele mensen kunnen Thomas best (subtiel!) helpen met verbeteren. Na de test en de besprekingen worden ze naar bed gestuurd. Stijn weet al wat hij moet doen. Thomas wordt nog ingelicht. Mensen die later komen moeten zeker weten dat Stijn de fakeschacht is. Bij het wakker maken, zingen we het winalied, dan zwijgen we en brengen we ze naar de vergaderzaal waar ze goed worden uitgelegd dat Stijn een fakeschacht was en dat de test ook fake was. Daarna is het kampvuur. Morgen is er weer hout en Michaël M. wordt aangeduid als houtverantwoordelijke. Op het kampvuur krijgen de eerstejaars chocomelk en glühwein, er zal ook een gitaar zijn. De stobalen mogen niet opgebrand worden! Iedereen moet zich deftig gedragen tijdens het kampvuur. De laatste mensen die gaan slapen zorgen dat het vuur uit is. EJW gaat nog mensen aanduiden die per dag verantwoordelijke zijn en ook iemand die verantwoordelijk is voor het kampvuur zelf. De volgende dag staan de eerstejaars en EJW om 9u op. Om 10u begint levende stratego in het speelbos. Maarten zal zo gauw hij er is het spel nog uitleggen aan de rest van EJW. Iedereen van het presidium mag meedoen. Na het middag eten start EJW tegen allen. 's Avonds eten we frietjes en groentjes. Na het eten neemt de schachtenmeester de eerstejaartjes van EJW over voor de uitleg over de cantus, daarna begint uiteraard de cantus. De volgende dag zullen om 11u de eerstejaars vertrekken, wij vertrekken na de opkuis om 1u.

**Maandag 21 september: Inschrijvingsstandje, onthaalactiviteiten en Oude markt:** Het inschrijvingsstandje is al aan bod geweest tijdens de bespreking van PR. Zet je zeker op de werkljsten!

Er komen speeches van de departementen, ook Thomas en EJW zullen een woordje doen. Voor de rondleidingen zullen de mensen die rondleiding geven nog een plannetje krijgen waarop staat hoe ze moeten gaan, er kan ook best met deze mensen op tijd worden afgesproken zodat ze zeker weten wat ze moeten doen. Er wordt gevraagd veel te zeggen, indien je niet gaat weten wat te zeggen, zet je dan ook niet op de shift! De rondleiding stopt aan Alma III.

Om 20u is er afgesproken aan de gang om naar de Oude Markt te gaan. Elke eerstejaars zal er dan €3 geven en twee drankjes krijgen. Het zal weer in de kroeg zijn, Lynn gaat nog langs om te vragen of het mogelijk is korting te krijgen.

**Dinsdag 22 september: Infosessies en spelletjesavond:** Er zijn drie infosessies, een over de CuDi, een over Toledo en nog eentje over Wina (door Sofie en Mattia). Er worden shiften gemaakt zodat de eerstejaars kunnen worden begeleid naar de verschillende sessies.

De spelletjesavond zal doorgaan in het RC, hier is voorlopig enkel een mondelinge bevestiging van. Er wordt nog een mail gestuurd naar het presidium met de vraag spelletjes mee te nemen. In het vervolg kunnen we voor een spelletjesavond ook eens horen bij de gezelschapspellenclub van Leuven, die willen ons misschien enkele spellen uitlenen in ruil voor wat reclame. Het is misschien een probleem dat we cocktails verkopen in de bar. Michaël M. regelt dit met Alma III. De prijs van de cocktails ligt nog niet vast. Vergeet zeker de kassa's niet aan te vragen!

**Woensdag 23 september: Fakkeltocht, pré-24u-looprondjes, ouwzakkenreceptie en openingsbar:** De goedkeuring voor de fakkeltocht is in orde. De fakkels worden nog gekocht. Er zal jenever zijn, zorg dan wel dat de eerstejaars nog in de bar geraken.

De pré-24u-looprondjes zijn al besproken.

De ouwzakkenreceptie is een jaarlijks gebeuren dat vlak voor de openingsbar doorgaat. Dit is een receptie voor het presidium en de ouwzakken. We hebben hiervoor een budget van €100. We willen veel dumoulin geven, toastjes en massa's frituurhapjes. We kunnen 30 flessen dumoulin kopen, of misschien wat meer, want het geraakt toch wel op. Er zijn twee friteuses, die van Jerre en van Sanne. Er staat al een heel deel shiften online. We willen graag een ouwzakkenbier (bijvoorbeeld Westvleteren), dat moet Michaël M. nog regelen met Alma III. Het wordt wel oppassen geblazen met al dat uitdelen, we willen niet al direct louche beginnen doen en houden Alma liever nog wat te vriend. Alle mensen van

het presidium worden gevraagd op de receptie wat te helpen, ook al sta je dan niet op een shift.

De openingsbar komt in orde, er zal een gratis vat zijn.

**Donderdag 24 september: BBQ en filmavond:** De BBQ begint om 18u. De inschrijvingen staan al online en er komen ook inschrijvingsstrookjes op het inschrijvingsstandje. Iemand van de gang kijkt na of er nog aanmaakblokjes zijn. De ene BBQ moet Marijke nog brengen, de andere staat nog bij Lies thuis. Sofie zal die dit weekend gaan halen. Ze gaan nog een extra BBQ halen op groenveld. Dit kost maar €10, vergeet hem niet op voorhand te reserveren. Het RC en de grasveldjes voor de Alma zijn gereserveerd. De shiftenlijsten zijn aangemaakt, het zijn er veel dus zet je er allemaal massaal op!

De filmavond begint om 22u. De film zal Jumanji zijn. De eerstejaars krijgen een glas fruitsap of dumoulin. Er zal ook chips zijn. Er wordt gevraagd aan het presidium om een matje of wat kussens mee te nemen. De projector en het scherm zijn al aangevraagd, de boxen kunnen ook best gereserveerd worden. We moeten de juiste kabels zoeken voor de boxen, hier kan webteam hopelijk hulp bieden. Om de film af te spelen kan iemands laptop of een pc van webteam gebruikt worden.

**Zondag 27 september: Kampvuur:** Zondag is het kampvuur. De toelating van de stad Leuven is al wel binnen, maar die moet nog binnengedaan worden bij lokalenreservering. Michaël M. en Thomas regelen het hout. Er zullen glühwein, chocomelk, worstjes en marshmallows zijn. Vergeet de juiste brandblusser en de emmer water niet! De overschot van het hout kan achteraf in het bos weggegooid worden. Zaklampen kunnen handig zijn om achteraf op te ruimen. De security is redelijk streng, dus ruim zeker goed op.

**Maandag 28 september: EJW Sport dag:** Alle veldjes zijn gereserveerd. 's Middags worden er hotdogs en milkshakes verkocht op de campus, de prijzen liggen nog niet vast. Er wordt dan ook ultimate frisbee gespeeld. 's Avonds worden er voor Alma III verschillende jeneverporten gespeeld. In de F kan je ijs halen om de milkshakes fris te houden, vraag het eerst aan Mark van de F. Er wordt nog achter een goede frisbee gezocht. We zijn niet zeker of we wel jeneverporten mogen spelen op de veldjes voor Alma III, maar we verwachten er geen problemen mee. We moeten vooral zorgen dat er niet te veel overlast is.

**Dinsdag 29 september: Openingscantus:** EJW gaat voor de openingscantus eten in Alma III. De cantus zelf komt in orde.

**Woensdag 30 september: Bar:** De bar komt in orde.

**Donderdag 1 oktober: Fotozoektocht:** De fotozoektocht komt ook in orde, enkel de foto's moeten nog genomen worden en de teksten moeten nog geschreven worden. Er zijn twee tochten: een langere tocht zonder culturele bezienswaardigheden en een kortere tocht met meer culturele stops.

**Weekend van 2, 3 en 4 oktober: Scientica Weekend:** Hier moeten we niets voor doen, maar iedereen wordt nog eens aangemoedigd om mee te gaan!

**Zondag 4 oktober: Vergadering en LOKO plansjarel:** Zondagavond doen we een monstervergadering, daarna is het nog LOKOplansjarel.

**Maandag 5 oktober: PeMe-avond:** De PeMe-avond is wat ingekort, zodat er meer tijd is om met de gevormde groepjes iets te doen. Elk jaar wordt er gezegd dat er genoeg reclame bij de ouderejaars moet gemaakt worden, maar hier komt meestal niets van terecht. Hopelijk wordt deze traditie dit jaar verbroken.

**Wina-olympiade:** Cie en Michaël M. zijn bezig met het organiseren van een olympiade. Ze kunnen hulp vragen van het departement Wiskunde, dan kunnen proffen vragen insturen als ze dat willen. De datum ligt vast en is ergens in maart. Ze hebben een extern persoon uit Gent gevraagd om in de jury te zitten. Ze kunnen voor de olympiade ook mensen van buiten Leuven uitnodigen

---

## Varia:

- Zet zo snel mogelijk alle shiftenlijsten online en stuur een mailtje naar het presidium als je dit gedaan hebt.

- Het was een vergissing dat de A, B en C notatie niet gebruikt werden in de agenda, het is wel de bedoeling dat het in de toekomst gebruikt wordt.

De vergadering wordt gesloten om 16.13u.

Sanne Leenders (secretaris)

---

De volgende vergadering gaat door op zondag 4 oktober om 20.00u in de winakelder.